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Ve středu dne 25. června 2025 pro-
běhlo v Praze pravidelné zasedání 
prezidia FVČ. Prezidium projednalo 
následující materiály a problematiku: 

 
Návrhy organizačních změn na GŘ 
ČD – KNLZ oddělení mzdové 
s účinností od 14. července 2025 a 
na GŘ ČD Odbor finanční (O01) 
s účinností od 1. srpna 2025. Ob-
sahem organizačních změn je rušení 
pracovní pozice systémového speci-
alisty, po jednom na každém odděle-
ní. Prezidium vzalo návrhy organi-
začních změn na vědomí. 
Návrh novelizace předpisu ČD, 
a.s. pro kontrolní činnost v 1. kole 
připomínkového řízení. Prezidium 
návrh podrobně projednalo a vypra-
covalo k němu několik připomínek, 
které uplatní v rámci probíhajícího 
připomínkového řízení. 
Návrh změny č. 10 interní normy 
ČD Cargo PTs-1-B-ČDC-CZ 
„Pokyny pro zpracování technolo-

gické dokumentace“. Prezidium 
projednalo návrh této změny bez 
připomínek. 
Návrh novelizace předpisu ČD D2 
po konferenčním projednání. Do 
předpisu byly doplněny další články 
a přílohy, které doposud byly obsa-
hem opatření ředitele O18 GŘ ČD. 
Ze strany FVČ byla změna projedná-
na bez dalších připomínek. 
Návrh novelizace předpisu ČD 
V 15/I po konferenčním projedná-
ní. Prezidium podrobně projednalo 
finální návrh předpisu a nemělo 
k němu dalších připomínek.  
Návrh materiálu SŽ „Strategie říze-
ní lidských zdrojů“. Prezidium ná-
vrh materiálu podrobně projednalo a 
vypracovalo k němu množství připo-
mínek včetně jedné zásadní. 
Návrh SŽ TKP11 „Technické kvali-

tativní podmínky staveb státních 
drah“. Prezidium projednalo návrh 
této technické normy bez připomí-
nek. 
Vstup nových členů a evidenční 
změny. Prezidium schválilo přijetí 
nových členů dle předloženého se-

znamu a vzalo na vědomí změny 
v evidenci členské základny. 
 
Další část jednání byla věnována 

projednávání doručených materiálů a 
zprávám jednotlivých členů prezidia 
a to zejména:  
- informaci z jednání vedení SŽ 
s odborovými organizacemi dne 
24. června 2025.  V úvodu byly pro-
jednány sociální výpomoci zaměst-
nancům z FKSP a zazněly informace 
o vývoji zaměstnanosti a mzdovém 
vývoji za 1-5/2025. Dále zazněly in-
formace o přípravách rekvalifikač-
ních kurzů pro venkovní výpravčí, 
připravovaných změnách PKS 
(reakce na změnu legislativy),  infor-
mace k problematice náborových 
odměn a informace 
k odsouhlasenému přesunu pro-
středků FKSP z položky rekreace na 
dětské tábory. V závěru byli zástupci 
OC informováni o průběhu převodu 
zaměstnanců z ČD Telematika po 

odkoupení části závodu a připravo-
vaných organizačních změnách na 
GŘ. Zástupci zaměstnavatele SŽ 
informovali i o zájmu přijímání za-
městnanců, kteří odchází ze společ-
nosti ČD Cargo. Prezidium vzalo 
informaci na vědomí. 
- informaci o vypořádání připomí-
nek FVČ k Opatření ředitele Odbo-
ru 18 GŘ ČD ke zkušebnímu pro-
vozu vybraných vlaků bez vlako-
vého doprovodu v rámci Jihočes-
kého kraje. Připomínky technického 
charakteru, týkající se úprav textů 
daného Opatření byly akceptovány a 
zapracovány. Obecné připomínky, 
týkající se samotného způsobu ko-
munikace a projednávání dané pro-
blematiky byly zodpovězeny úsekem 
KNLZ GŘ ČD s tím, že zaměstnava-
tel přiznal pochybení v komunikaci 

(porušení PKS), za které se omluvil a 
současně upřesnil, že redukce vlako-
vých čet na vybraných vlacích vychá-
zí ze současné smlouvy s krajem, 
kdy již bylo počítáno zavedení této 
technologie u části vlaků vybavených 
MOPAJ. S ohledem na časový skluz 
ve vybavování vozidel technologií 
MOPAJ však dochází k zavedení 
části vlaků bez vlakového doprovodu 
až od změny GVD v červnu 2025. 
Zaměstnavatel zároveň ujistil, že 

současná smlouva s JmK již žádné 
další rozšiřování tohoto systému od-
bavování neobsahuje. Prezidium 
vzalo informaci na vědomí. 

- informaci o postupu FVČ v 2. kole 
připomínkového řízení k předpisu 
SŽ D1/1. Připomínky FVČ z 1. kola 
byly vypořádány a zapracovány. 
Ve 2. kole FVČ již žádné připomínky 
neuplatňuje. Prezidium vzalo infor-
maci na vědomí. 
- informaci o postupu FVČ v rámci 
připomínkového řízení k interním 
normám ČD Cargo ORs-80-B-ČDC-
CZ „Hlášení a šetření mimořádných 
událostí v ČD Cargo, a.s.“ a KV4-B-
ČDC-EU „Provoz hnacích vozidel“. 
K již vypracovaným připomínkám 
odborných zaměstnanců a ostatních 
odborových organizací FVČ žádné 
další připomínky neuplatnila. Prezidi-
um vzalo informaci na vědomí. 
- informaci o připravovaných opat-
řeních Odboru 18 GŘ ČD ke zlep-
šení podmínek vlakových čet. Pre-

zidium vzalo informaci na vědomí. 
- informaci o úmrtí prezidenta Fede-
race železničářů ČR p. Jiřího Har-
tycha. V reakci na obdržené ozná-
mení zaslal prezident FVČ jménem 
Federace vlakových čet prezidiu Fe-
derace železničářů ČR vyjádření 
hluboké soustrasti.  
- informaci o schválených interních 
dokumentech a směrnicích ČD 
Bus, a.s., které společnost uplatňuje 
v rámci získávání certifikace ISO 
14001. Prezidium vzalo informaci na 
vědomí. 
- informaci o aktuálním stavu spor-
tovních a kulturních akcí FVČ 
v roce 2025. Turistická akce 
„Jeseníky“ i přes mírnou nepřízeň 
počasí úspěšně proběhla. 
V současnosti tak zbývá již poslední 
letošní akce, kterou je podzimní kul-

turní akce „Památky Klatovska“. Ak-
tuálně jsou připraveny propozice a 
akce bude v nejbližší době zveřejně-
na. Prezidium vzalo informaci na 
vědomí.  
 
Příští pravidelné zasedání prezidia 
proběhne v případě potřeby v Pra-
ze dne 23. července 2025. 

Jednání prezidia FVČ 
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České dráhy a.s., ČD Cargo, a.s., Správa železnic a  Federace vlakových čet 

pořádají kulturní akci 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ve dnech 25. – 28. září 2025 

 

Ubytování:  hotel „Rozvoj“ 
 

Předpokládaný program:  

 

-  ve čtvrtek individuální příjezd do Klatov a ubytování v hotelu 

- v pátek a sobotu prohlídka hradů Velhartice, Klenová, zámku Chudenice, vodního hradu Švi-

hov a památek města Klatov 

- v neděli odjezd domů 

Podrobné pokyny zašle přihlášeným účastníkům  

prezidium FVČ. 

  
Poplatek pro účastníka s nárokem na příspěvek ze Sociální fondu, resp. FKSP 

je 1900,- Kč. 
Poplatek pro účastníka, který nemá nárok na příspěvek ze Sociálního fondu, resp. FKSP je 

4200,- Kč. 

 
Účastníci mají hrazeno 3 x ubytování s polopenzí v hotelu, dopravu objednaným autobusem po dobu akce a 

vstupné do navštěvovaných objektů. 

 

 

Závazné přihlášky na předepsaných tiskopisech přijí-

má prezidium FVČ nejdéle do 20.8.2025, nebo do napl-

nění plánované kapacity. 


